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Geachte Raadsleden ,

Op 16 juli ontvingen wij van de fractie Franssen artikel 37 vragen naar aanleiding van klachten van 
ondernemers uit Gulpen. Graag beantwoorden wij hierbij de gestelde vragen. Vooraf willen wij u ook 
graag informeren over de stand van zaken m.b.t. de afgesproken acties uit de RIB van 9 juli jongstle
den. Middels deze RIB d.d. 9 juli 2018 bent u als Raad geïnformeerd over de stand van zaken en 
communicatietraject met betrekking tot het centrumplan, onderdeel Looierstraat. Op 13 juli zijn de on
dernemers van de Looierstraat en Passage persoonlijk geïnformeerd door onze civieltechnische Pro
jectleider over de stand van zaken. Hierbij hebben wij over het algemeen positieve en begripvolle re
acties ontvangen. Op dinsdag 17 juli is er telefonisch contact geweest met de voorzitter van het 
ondernemerscollectief, hij gaf aan positief te zijn over de communicatie en gaf aan dat er een tweetal 
meldingen waren met betrekking tot werkzaamheden in de Dorpsstraat. Onze projectleider heeft de 
voorzitter van het ondernemerscollectief gewezen op het meldingen-systeem van de gemeente, te 
benaderen via onze website of per telefoon en tevens de mogelijkheid vermeld om telefonisch contact 
met hem als zijnde projectleider op te nemen zoals ook op onze website staat. Dit omdat de twee in 
het gesprek genoemde meldingen niet geregistreerd staan in ons systeem en ook niet bekend zijn bij 
de projectleider.

Uw vragen kunnen wij dan ook als volgt beantwoorden:

Vraag 1. Bent u bekend met de door de ondernemers afgegeven signalen en wat is uw reactie hierop? 

Antwoord:
Wij zijn niet bekend met de door de ondernemers afgegeven signalen. De werkzaamheden aan kabels 
en leidingen alsook de werkzaamheden aan de riolering zijn d.m.v. bewonersbrieven en een publicatie 
bekend gemaakt. Daarnaast zijn deze voorbereidende werkzaamheden tijdens de informatieavonden 
medegedeeld. Bij de gemeente zijn via het meldingssysteem hierover geen klachten bekend. Zoals 
bovenstaand vermeld hebben wij na ontvangst van de art. 37 brief van fractie Franssen contact opge
nomen met de voorzitter van het ondernemerscollectief; bij hem zijn er twee klachten gemeld. Wij 
hebben de voorzitter van het ondernemerscollectief geïnformeerd over de wijze van klachtenmeldin
gen en aangegeven dat ondernemers/bewoners op een simpele wijze zelf een klacht/melding kunnen 
indienen via de website van de gemeente. Indien een klacht via het meldingssysteem wordt inge
diend, kan deze doelgericht opgepakt, bewaakt en afgehandeld worden.

Vraag 2. Klopt het dat u naar ondernemers aangegeven heeft, niet met hen in gesprek te gaan c.q. 
Een antwoord te geven op hun vragen omdat u zich nog aan het ‘inlezen’ bent?

Antwoord:
Er heeft zich geen enkele ondernemer uit het centrum van Gulpen gemeld met een verzoek voor een



gesprek in het kader van het centrumplan. Mocht deze vraag alsnog gesteld worden, zullen wij altijd 
bereid zijn met ondernemers in gesprek te gaan. Wij verwijzen u hierbij ook naar de RIB van 9 juli 
2018, waarin te lezen staat dat er, ruim voordat er wordt gestart met de daadwerkelijke uitvoering, de 
portefeuillehouder overleg zal plegen met de betreffende ondernemersverenigingen.

Vraag 3. Bent u het met ons eens dat een Proactieve communicatie van essentieel belang is als het 
gaat om (weg)werkzaamheden, wegafsluitingen, maar ook voornemens van de gemeenten zodat on
dernemers zich hierop kunnen voorbereiden?

Antwoord:
Wij zijn het volledig met u eens; het is een van de speerpunten van het huidige coalitieprogramma. 

Vraag 4. Bent u bereid om in de toekomst tijdig en actiever met de ondernemers te communiceren? 

Antwoord:
Het huidige college gaat er van uit dat er in het verleden voldoende communicatie richting onderne
mers heeft plaatsgevonden, maar heeft hier geen volledig beeld van. Of destijds altijd tijdig en proac
tief is gecommuniceerd kunnen wij dan ook niet beoordelen.
Nadat wij kennis genomen hebben van het financiële tekort heeft het college binnen de kortst mogelij
ke termijn allereerst de gemeenteraad en direct daaropvolgend de ondernemers geïnformeerd over 
het uitstellen van de werkzaamheden en de redenen hiervan. Ook is er een bewonersbrief verspreid, 
zijn de media in kennis gesteld en is de doorgeschoven planning op de website vermeld.
Het college verwijst u hierbij ook naar de RIB van 9 juli 2018 waarin te lezen staat dat er, ruim voordat 
er wordt gestart met de daadwerkelijke uitvoering, een informatieavond wordt georganiseerd, waarbij 
de gemeente samen met de aannemer de conceptplanning en plan van aanpak zullen presenteren. 
Daarnaast zal de portefeuillehouder overleg plegen met de betreffende ondernemingsverenigingen. 
Tevens hecht het college er waarde aan te vermelden dat uw stelling zoals genoemd in de zinsnede 
‘In de op 15 juli verstuurde raadsinformatiebrief geeft u aan dat u de informatievoorziening gaat verbe
teren’ nergens terug te vinden is in de betreffende raadsinformatiebrief. Het college is dan ook van 
mening dat er tijdig en proactief is gecommuniceerd en dit naar de toekomst toe ook op deze wijze 
blijft doen.

Vraag: Een aantal ondernemers heeft ons ook aangesproken om de fonteinen in Gulpen die al enkele 
maanden geen volledige waterstraal meer heeft. Toeristen en bezoekers beklagen zich hierover bij de 
ondernemers. De fonteinen aan de Molenweg werken zelfs helemaal niet meer.

5. Bent u bereid om de fonteinen te laten controleren, zodat hier weer voldoende druk uitkomt en er 
sprake is van een mooie fontein en toeristische entree voor Gulpen?

Antwoord:
Bij de fonteinen in de vijver aan de Molenweg is enkele weken geleden een defect aan de pompen 
ontstaan. De oorzaak wordt momenteel onderzocht, en reparatie zal zo spoedig als mogelijk gebeu
ren.

Vraag :Tevens merken de ondernemers op dat met name in de Dorpsstraat in Gulpen de maximum 
snelheid nog steeds fors wordt overschreden.

6. Bent u bereid om hier verkeer remmende maatregelen te nemen? Tot slot ontvangen wij signalen 
dat ook de bebording in het centrum van Gulpen de laatste maanden niet (meer) klopt.

Antwoord:
Recentelijk zijn snelheidsmetingen uitgevoerd in de Dorpsstraat. In het steilste deel van de Dorpstraat 
wordt de snelheid inderdaad regelmatig overschreden. Deze overschrijdingen zijn echter dermate be-
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perkt dat de verkeersveiligheid hierdoor niet in het gedrang komt. Verkeer remmende maatregelen zijn 
naar onze mening dan ook niet aan de orde.

Tot slot ontvangen wij signalen dat ook de bebording in het centrum van Gulpen de laatste maanden 
niet (meer) klopt.

Vraag 6. Bent u bekend met de foutieve bebording en zo ja bent u voornemens om dit op korte termijn 
te gaan aanpassen?

Antwoord: Er hebben ons geen signalen bereikt dat de bebording in het centrum van Gulpen de laat
ste maanden niet (meer) klopt. In ons meldingssysteem hebben wij hiervan geen meldingen ontvan
gen. Aangezien er in de brief van fractie Franssen niet wordt vermeld waar en welke bebording het 
betreft kunnen wij niet beoordelen of deze signalen correct zijn. Indien blijkt dat de bebording niet 
klopt, dan zullen wij dit uiteraard op korte termijn aanpassen. Graag ontvangen wij dan ook bericht 
welke bebording het specifiek betreft.

Graag komen ook wij in gesprek met de ondernemers die Fractie Franssen gesproken heeft.
Het college roept de Fractie Franssen vriendelijk op om in de toekomst op basis van waarheid en fei
telijkheid te communiceren en haar rol als oppositie vorm te geven.
De Fractie Franssen plaatst met deze werkwijze onze gemeente in een verkeerd en negatief daglicht 
en dat is niet in het belang van de totale gemeenschap van Gulpen-Wittem.

Met vriendelijke groet,

burgemeester errwethouders van Gulpen-Wittem,

J.W.W. Lennartz C. Ramaekers-Rutjens


